
3 спальная комната вилла продается в Torre Pacheco, Murcia

НОВЫЕ ВИЛЛЫ В ЧАСТНОМ ЗАКРЫТОМ КУРОРТЕ В ПРОВИНЦИИ МУРСИЯ 

Новые виллы в частном закрытом курорте в провинции Мурсия, в окружении отличных полей для
гольфа и всего в 10 минутах от песчаных пляжей моря Мар Менор. 

15 новых независимых вилл имеют 3 спальни, 3 ванные комнаты, гостевой туалет, большую гостиную -
кухню с прекрасной двойной высотой, террасу с бассейном, частный солярий с предустановкой для
джакузи, подвал.

Современные виллы выделяются высоким качеством отделки и хорошо используемым пространством,
английский внутренний дворик на более высоком уровне, что дает возможность создавать большие
пространства, которые воспроизводят комфорт в подвале, который с туалетом, подсобным
помещением и прачечной, полы закончены, стены окрашены и имеет предварительную установку A / C.

Расположенный в частном закрытом курорте, с главным входом и 24-часовой охраной. Курорт
спроектирован вокруг впечатляющей зеленой зоны площадью 126.000 м2.

Он включает в себя пешеходные и велосипедные дорожки, спортивные сооружения, паддл и
теннисные корты, поле для мини-гольфа, сады, парки для собак, зоны отдыха, клубный дом..... Также в
центральной части находится жемчужина курорта - кристально чистое искусственное озеро площадью
почти 17 000 м2, окруженное белыми песчаными пляжами и пальмами, что привносит частичку
Карибского моря в регион Мурсия.

В озере есть 2 острова, на одном из которых есть собственный бар, а также «пляжные чирингитос»,
разбросанные по всему озеру.

Курорт стратегически расположен менее чем в 4 км от пляжа и города Лос-Алькасарес, где можно
заниматься различными водными видами спорта, в окружении нескольких полей для гольфа и города
Картахена менее чем в 15 минутах езды на машине и в 22 км от аэропорта Мурсии, поэтому в пределах
досягаемости находится широкий спектр культурных, гастрономических и спортивных предложений.

  3 спальни   3 ванные комнаты   308m² Размер сборки
  426m² Размер участка   Бассейн

995.000€
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Your Best Choice to find Properties for Sale or Rent in Spain

Find Thousands of Properties For Sale in Spain and to Rent From 100s of Estate Agents in Spain!

At Spain Property Portal our passion is connecting international house hunters, from all over the world, with
professional Estate Agents and private property owners in every location in Spain.

Choice, location and confidence are essential requirements for house hunters in the Sun - we know you will find
all of those qualities from our estate agent members.

You will need professional services to help you transfer your currency, find a lawyer, mortgage broker, perhaps a
surveyor and of course a bank account. Our professional services section will bring them all to you - in one place -
at Spain Property Portal

We invite all of our member agents and professional services providers to submit regular news articles covering
every aspect of the Spanish property buying process, in-depth information on great locations for property in
Spain and all you need to know about Spanish culture and lifestyle around all the regions of Spain. Do take a look
it could help you turn your dreams and expectations to own a Property in Spain into reality.

More Spanish Properties For Sale in These Provinces

Discover The Regions and Top Spanish Property Locations

Over 24,000 properties for sale in Alicante
province

Over 10,000 properties for sale in Málaga province

Over 6,600 properties for sale in Murcia province

Over 1,800 properties for sale in Almería province

Over 910 properties for sale in Granada province
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Over 910 properties for sale in Granada province

Over 560 properties for sale in Jaén province

Over 530 properties for sale in Córdoba province

Over 510 properties for sale in Cádiz province

Over 250 properties for sale in Ibiza province

Over 170 properties for sale in Tenerife province

Over 150 properties for sale in Sevilla province

Over 140 properties for sale in Valencia province
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Estate Agents in Spain

Some of the estate agents currently advertising and selling their properties on Spain Property Portal

Popular Locations in Spain

Properties for Sale on the Costa Blanca
Coastal Properties for Sale in Alicante
Properties for Sale on the Costa Calida
Coastal Properties for Sale in Málaga
Properties for Sale on the Costa del Sol
Inland Properties for Sale in Alicante
Inland Properties for Sale in Málaga
Inland Properties for Sale in Almería
Inland Properties for Sale in Granada
Coastal Properties for Sale in Almería

Alicante province
Málaga province
Murcia province
Almería province
Granada province
Jaén province
Córdoba province
Cádiz province
Ibiza province
Tenerife province

Apartments for Sale in Torrevieja, Alicante
Apartments for Sale in Estepona, Málaga
Apartments for Sale in Orihuela Costa, Alicante
Villas for Sale in Pilar de la Horadada, Alicante
Apartments for Sale in Guardamar del Segura, Alicante
Villas for Sale in Finestrat, Alicante
Villas for Sale in Ciudad Quesada, Alicante
Apartments for Sale in Los Alcazares, Murcia
Villas for Sale in Rojales, Alicante
Villas for Sale in Algorfa, Alicante
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More Featured Properties For Sale in Spain

Spanish Property News & Updates by Spain Property Portal.com

In Spain, two primary taxes are associated with property purchases: IVA (Value Added Tax) and ITP (Property Transfer Tax).
IVA, typically applicable to new constructions, stands at 10% of the property's value. On the other hand, ITP, levied on resale
properties, varies between regions but generally ranges from 6% to 10%.

Read More

Spain Property Portal is an online platform that has revolutionized the way people buy and sell real estate in Spain.

Read More

In Spain, mortgages, known as "hipotecas," are common, and the market has seen significant growth and evolution.

Read More
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